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Abstract (en)
[origin: CA2909159A1] The invention relates to a method for flexible operation of a power plant having a recovery steam generator having heat
exchanger stages (10-15) for generating live steam (D) and/or reheater steam (HZU) for a steam turbine from an exhaust flow (S) of a gas turbine,
wherein additional firing (F) is arranged in a flue gas channel (R) of the recovery steam generator in the region of the heat exchanger stages (10-15).
In order to regulate the live steam (D) and/or the reheater steam (HZU), at least one injection cooling device (20-23) is operated directly upon use of
the additional firing (F).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum flexiblen Betrieb einer Kraftwerksanlage mit einem Abhitzedampferzeuger mit Wärmetauscherstufen (10-15)
zum Erzeugen von Frischdampf (D) und/oder Zwischenüberhitzerdampf (HZU) für eine Dampfturbine aus einem Abgasstrom (S) einer Gasturbine,
wobei in einem Rauchgaskanal (R) des Abhitzedampferzeugers im Bereich der Wärmetauscherstufen (10-15) eine Zusatzfeuerung (F) angeordnet
ist. Zur Regelung des Frischdampfes (D) und/oder des Zwischenüberhitzerdampfes (HZU) wird zumindest eine Einspritzkühleinrichtung (20-23)
unmittelbar bei Einsetzen der Zusatzfeuerung (F) in Betrieb genommen.
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